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USPEĢNO OPRAVLJEN MANDAT, ZAUPAN NA ZBORU 

ļLANOV  DRUĢTVA  - KLUBA  (2016 - 2020) 
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Spoġtovane  policijske seniorke in cenjeni policijski seniorji! 

Pred vami je ponovno vsakoletni  bilten  naġega druġtva - kluba. Leto je spet naokoli 

in  kar teģko je  verjeti, da smo spet na pragu novega  leta - 2020. 

Leto 2019 se je izteklo in ostal bo spomin, tako  tudi  na zadnje  leto ġtiriletnega man-

data vodenja kluba.  Sicer  vam najprej  izrekam iskrene ģelje ob vstopu v leto 2020, 

ki naj bo polno optimizma, sreļe, zdravja in  osebnega zadovoljstva. 

December/januar  je v letu vedno veljal za tistega, ob  katerem naredimo razmislek o 

svojem preteklem delu, doseģkih in ciljih, ki jih ġe ģelimo doseļi; v mislih  naredimo 

pregled in naļrt za prihajajoļe leto. 

Leto 2019 je bilo eno manj aktivnih v zadnjih ġtirih letih. Program  nabora  obseģnih 

aktivnosti je bil soglasno sprejet na zadnjem zboru ļlanstva, torej je bilo na vseh nas, 

da ga realiziramo. Nekaterim je dano, da ġe v poznih letih  zavzeto delajo in ustvarja-

jo, drugim pa nekoliko manj (iz subjektivnih ali objektivnih razlogov). 

Razgrnil - povzel bom  glavne aktivnosti naġega kluba v letu 2019. Pogled nazaj v 

luļi dejstva, da ljudje hitro pozabljamo in pomeġamo pretekle dogodke, je vedno zani-

miv. Vemo, da se nobena zadeva ne zgodi sama od sebe in ļez noļ, za vse je potrebno 

delo, in to ne samo vodstva, temveļ vseh ļlanov. 

1. Organizirali smo: sreļanje naġih ļlanov z vodstvi  vseh ġtirih policijskih postaj  na Koroġkem (po kraju bivanja), 

kostanjev piknik, martinovanje,  obisk  5. jubilantov in pohod na Urġljo goro. 

2. Udeleģili smo se: ġportnih iger Zveze Klubov UD MNZ  iz  Slovenije; naġ klub  sta zastopali ekipi kegljaļev in 

strelcev,  druģabnega sreļanja - Dan koroġkih policistov in veteranov, v skupni izvedbi s PVD Sever Koroġka in IPA Koroġ-

ka, tradicionalnega letnega sreļanja  policijskih upokojencev iz Slovenije v Kopru in  kegljaġkega turnirja  LIBRA - v izve-

dbi IPA Koroġka. 

3. Ļlanom dana pobuda za/na: zimski pohod okoli Klopinjskega  jezera (v razdalji cca 5 km), izlet  v Salzburg 

(ADVENT),  izlet ï pohod na MALTATAL, ki spada med TOP 10 turistiļnih  destinacij avstrijske Koroġke, povabilo Poli-

cije na  20. tradicionalni pohod na Triglav in koncert Policijskega orkestra v Mislinji, vendar v vseh teh primerih ni bilo 

interesa. 

4. Navezali smo kontakt s  stanovskim klubom iz Maribora, o medsebojnem sodelovanju - povabilo  èMariborļanovç 

na izlet v Postojno, avstrijsko Koroġko, vendar pri naġih ļlanih ni bilo  interesa. Udeleģili pa smo se  okrogle mize èSoģitje 

za veļjo varnost v cestnem prometuç in okrogle  mize  z  naslovom èStaranjeç,  na katero so  povabili tudi strokovnjake s 

podroļja staranja. 

Klub je konec leta ġtel 86 ļlanov, od tega 6 pridruģenih (75 moġkih in 11 ģensk in sicer z obmoļja Dravograda -31 ļlanov, 

Raven na Koroġkem -23 ļlanov, Slovenj Gradca -18 ļlanov in  Radelj ob Dravi ï 13 ļlanov).  Ģal je letos smrt posegla tudi 

v naġe ļlanstvo, saj nam je vzela 5 naġih ļlanov   (vse bomo ohranili v trajnem in lepem spominu) in 4 ļlane smo  ļrtali iz 

naġega ļlanstva (2  zaradi neplaļevanja ļlanarine - v skladu s Statutom Klubaé, po predhodnem opozorilu  in  2 na lastno 

ģeljo). 

Posebej je  potrebno omeniti in poudariti uspeġno in dobro sodelovanje z Zvezo klubov upokojenih delavcev MNZ Sloveni-

je, policijskimi postajami na obmoļju Koroġke, PU Celje, z IPA  Koroġka in  s PVD Sever za Koroġko. Na koncu moram 

poudariti, da smo v letu, ki smo ga zakljuļili opravili veliko, priġli do novih spoznanj in izkuġenj, predvsem pa, da smo bili 

uspeġni. Uspeġni smo predvsem zato, ker se zavedamo, da je vsak uspeh lahko samo naġ skupni uspeh. Zahvaljujem  se 

vsem in vsakemu posebej, ki je  karkoli prispeval ï doprinesel k razvoju - dobrobiti  druġtva. 

Tudi delo ļlanov upravnega odbora, nadzornega organa - odbora in ļastnega razsodiġļa, je potrebno izpostaviti in pohvaliti 

za angaģiranost in korektno sodelovanje. Prepriļan  sem, da bo  spomin na delo   v mandatu 2016 ï 2020, veļen in neizbri-

san spomin. Dokazali smo, kaj smo in kaj zmoremo. 

V naġem druġtvu, ki predstavlja veliko veļ kot le zvezo ljudi z enakimi interesi, smo zdruģili sile na podroļju sodelovanja, 

enotnosti in vztrajnosti. Skrbeli smo za negovanje stanovske zavesti, zasnovane na ohranjanju pozitivnih zgodovinskih tra-

dicijah iz delovanja organov za notranje zadeve, kot tudi v okviru razpoloģljivih resursov skrbeli za organiziranje in razvija-

nje druģabnega ģivljenja ter drugih dejavnosti, ki so v interesu ļlanov. 
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Leto 2020  bo  pestro, saj je pred nami volilni zbor ļlanstva in  priprave na  praznovanje 40. obletnice delovanja  naġega klu-

ba.  Klub Maksa Perca Slovenj Gradec je bil  ustanovljen  25. aprila 1980  (loļil od mariborskega Kluba... - ob ustanovitvi 

samostojne Uprave za notranje zadeve v Slovenj Gradcu - loļitev od  UNZ Maribora). Ustanovitelj in prvi predsednik naġega 

Klubaé (od leta 2008 pod imenom Klub upokojenih delavcev Ministrstva za notranje zadeve Koroġka) je bil  Aleksander 

BORĠTNAR, ki je ġe danes cenjeni in spoġtovani ļastni ļlan naġega druġtva ï kluba, v funkciji predsednika ļastnega razsodi-

ġļa. Druġtvo ï klub so do 2020 leta  za A. BORĠTNARJEM, vodili ġe naslednji predsedniki:  Anton ĠINKO,  Peter BER-

NARD,  Adolf KOTNIK, Joģef LEĠNIK, Alojz ZALAR,  Milan FIJAVĢ,  Karel VELIĻKI,  Franc LESNIK, Joģe PUĠNIK,  

Marjan KOBALE, Marija TERTINEK,  Milan HRIBERNIK,  Stanislav ISAK in zadnja ġtiri leta (2016 ï 2020) Ivan KNU-

PLEĢ. 

Skratka  ļaka nas  (druġtvo - klubé)  pestro leto, polno izzivov in verjamem, pozitivnih rezultatov. 

Novemu vodstvu druġtva - kluba ģelim  veliko poguma, pozitivne naravnanosti ï pozitivne energije in ġirine ter dobre volje 

pri uresniļevanju zastavljenih ciljev, v dobrobit kluba. Sam pa si bom ġe  naprej prizadeval za krepitev ugleda druġtva - klu-

ba. 

Ravne na Koroġkem, 30. 12. 2019                              Ivan KNUPLEĢ, predsednik  Kluba UDMNZ Koroġka 

OBļNI ZBOR KLUBA 

V sredo, 27. februarja 2019, je v priznanem in uglednem  gostiġļu 

BRIGITA na Ravnah na Koroġkem, potekal redni letni obļni zbor 

ļlanov  naġega druġtva ï Kluba. Udeleģila se ga je tretjina ļlanstva 

in povabljeni gostje, med njimi tudi direktor policijske uprave Cel-

je Niko KOLAR, komandir policijske postaje Slovenj Gradec Igor 

KNEZ in predsednik Policijskega veteranskega druġtva Sever za 

Koroġko Vinko MLINĠEK. 

Po pozdravnem nagovoru predsednika druġtva, je po  izvolitvi 

delovnega predsedstva sledil uradni del zbora. Predstavljene so 

bile aktivnosti  -  delo druġtva v preteklem letu in planirane aktiv-

nosti v tekoļem letu. 

Skupna ugotovitev  - ocena navzoļih je bila, da  je bilo delovanje 

druġtva uspeġno;   organizirali, se udeleģili in sodelovali  smo na 

razliļnih prireditvah in dogodkih.  In da smo skrbeli  tudi za  ohranjanje stanovske pripadnosti in krepitve pozitivne tradicije 

organov za notranje zadeve. 

Zbor je sprejel plan aktivnosti za letoġnjo leto, ki je  raznovrsten in omogoļajo vkljuļevanje  vsem ļlanom, ob upoġtevanju  

starostne strukture ļlanstva, vse s ciljem  povezovanja, druģenja in uresniļevanja  skupnih interesov upokojenih  policijskih 

seniork in seniorjev s Koroġke. 

Rednemu delu obļnega zbora je sledilo prijetno druģenje  -  v  druģbi sebi enakih, ki  dobro vemo èkaj ġtejeç in za kaj se ni 

vredno veļ sekirati.  

Tekst: Ivan KNUPLEĢ 

Foto: Igor ISAK  

NOVOLETNA SREļANJA UPOKOJENCEV Z AKTIVNIMI 

POLICISTI  
Tudi letos smo se ļlani Kluba upokojenih delavcev MNZ Koroġka sreļali z aktivnimi policisti na vseh ġtirih policijskih posta-

jah Koroġke. Sreļanja smo priļeli 12.2.2019 na PP Slovenj Gradec, udeleģilo pa se ga je 12 naġih ļlanov.  

 

V uvodnem delu nas je pozdravil komandir KNEZ Igor, ki nam je v nadaljevanju skupaj s sodelavcema predstavil varnostno 

problematiko na obmoļju postaje za preteklo leto. V nadaljevanju sreļanja smo bili seznanjeni tudi z nekaterimi novostmi pri 

delu policije, dobili pa smo tudi odgovore na vpraġanja o aktualnih dogodkih na terenu in na vpraġanja s podroļja cestno-

prometne zakonodaje. 


